
KRAJEVNA SKUPNOST LOKA 
Loka 51 
1434 LOKA PRI ZIDANEM MOSTU     
 
Številka: 031-0007/2022 
Datum:  17. 10. 2024 

Z A P I S N I K  

7. redne seje Sveta KS Loka pri Zidanem Mostu, ki je potekala v četrtek,  17. 10. 2024 s 
pričetkom ob 18.00 uri v prostorih KS Loka 
 
Prisotni člani Sveta KS: Drago Šantej, Cvetka Ostrovšrnik, Breda Rman, Franja Strniša, 
Anton Vidmar, Aleksander File. 
 
Odsotni člani Sveta KS: Miha Primožič  opr., Barbara Zakrajšek opr. 
 
Ostali prisotni: Božidar Beci (član OS), Marjetka Flisek (referentka za KS na Občini Sevnica). 
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo vodi: Aleksander File, predsednik sveta KS Loka.  
 
Predsedujoči  je uvodoma pozdravil vse navzoče.  
 
 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

Ob začetku seje je bilo prisotnih 6 članov sveta, kar pomeni, da je svet KS Loka sklepčen.  
 
Predsedujoči pozdravi goste in člane sveta ter prebere predlog dnevnega reda in ga poda v 
razpravo ter potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2.   Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje sveta z dne 27. 3. 2024, 
3.   Obravnava predloga finančnega načrta za leto 2025, 
4.   Seznanitev z aktivnostmi gradnje čistilne naprave, 
5.   Praznik KS Loka, 
6.   Pregled vlog in dopisov, 
7.   Pobude in predlogi članov sveta, 
8.   Razno.  
 
Razprave ni. 
 
Sklep: 
Svet KS Loka soglasno sprejme predlagani dnevni red. 
Izid glasovanja: 6 za 0 proti (prisotnih 6). 
Sklep je sprejet.  
 
 
 
 



 
Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje sveta z dne 27. 3. 2024 

Člani sveta so zapisnik prejeli kot gradivo skupaj z vabilom na sejo. Predsednik predlaga 
razpravo glede na zapisnik prejšnje seje.  

Breda Rman pove, da reflektor na asfaltnem igrišču na Bregu še ni zamenjan. Pravi, da takšnih 
reflektorjev ni več. Poizvedba se naredi pri g. Gregoriču, upravljavcu javne razsvetljave na 
območju občine Sevnica.  

 
SKLEP: 
Člani sveta KS Loka so potrdili zapisnik 6. seje sveta KS Loka z dne 27. 3. 2024. 
Izid glasovanja: 6 za 0 proti (prisotnih 6). 
Sklep sprejet.  

 
 

Ad 3 
Obravnava predloga finančnega načrta za leto 2025 

 
Člani sveta so gradivo prejeli skupaj z vabilom. Po pregledu tabele so bili opaženi planirani 
veliki stroške glede porabe električne energije za vodovod Čelovnik. Med člani sveta poteka 
razprava, ki so mnenja, da je potrebno zadevo glede vodovoda Čelovnik trajno rešiti. 
Predsednik pove, da je o zadevi je župan že obveščen.  
 
Na prihodkovni in odhodkovni strani znaša predlog finančnega načrta za leto 2025 72.884,37  
EUR. Poleg rednih stroškov so planirani tudi stroške za tekoče vzdrževanje objekta Loka 51. 
ga. Cvetka Ostrovršnik izpostavi, da bi Kulturno društvo Loka uporabljalo sedanje prostore KS 
Loka. Na objektu Loka 51 je nujno potrebno zamenjati streho in urediti arhiv KS Loka, saj se 
trenutno nahaja v vlažnih prostorih. Predstavnik Občine Sevnica se že dogovarja s 
predstavniki Mercatorja o možnostih sofinanciranja obnove strehe. Občina Sevnica kot lastnica 
objekta mora poskrbeti za čiščenje podstrešnih prostorov.  
 
SKLEP: 
Svet Krajevne skupnosti Loka pri Zidanem Mostu se je na svoji 7 redni seji dne, 
17.10.2024 seznanil s predlogom finančnega načrta za leto 2025 in predlaga 
Občinskemu svetu Občine Sevnica, da ga sprejme.  
Izid glasovanja: 6 za 0 proti (prisotnih 6). 
Sklep sprejet. 
 

Ad 4 
Seznanitev z aktivnostmi gradnje čistilne naprave 

 
Predsednik člane sveta seznani o aktivnostih gradnje čistilne naprave. Vsako sredo ob 9. uri  
poteka sestanek na železniški postaji. Sestanka se lahko udeleži vsak. Na vpogled je projektna 
predvidene gradnje. Sam se je sestanke udeležil, kjer se je seznanil, da se bodo pričela dela 
na cesti, ki vodi do vrtca in šole. Možen je zaplet glede dovoza staršev do šole oz. vrtca. Ker 
je opaziti, da krajani niso dovolj seznanjeni, je predlagal prenos informacije z letakom na vsako 
gospodinjstvo.  S strani občine sevnica obveščanje preko letaka ni odobreno. Apeliralo se je 
na šolo, da informacije čim bolj zaokrožijo med učenci in starši. Med člani sveta in članom 
občinskega sveta poteka razprava, ki so mnenja, da je potrebno krajane o vsem dogajanju 
seznaniti.  
 
Pri točki ga. Ostrovršnik ponovno izpostavi glede nezadovoljstva krajanov glede prestavitve 
lokacije čistilne naprave. Predstavi zapisnik seje občinskega sveta iz leta 2018, kjer je bila 



obravnavana sprememba OPN in z njim prestavitev lokacije čistile naprave. Njeno mnenje je, 
da so bili krajani zavedeni.  
 
 
SKLEP: 
Svet Krajevne skupnosti Loka pri Zidanem Mostu se je na svoji 7 redni seji dne, 
17.10.2024 seznanil z aktivnostmi glede poteka gradnje kanalizacije in čistilne naprave. 
Člani sveta so sklepčni, da se o dogajanju in možnostih pridobitve informacij obvesti 
krajane preko letaka.  
Izid glasovanja: 6 za 0 proti (prisotnih 6). 
Sklep sprejet 
 

Ad 5    
Praznik KS Loka 

 
Predsednik predlaga, da se praznik praznuje 9. novembra 2024 s pričetkom ob 15. uri. Na 
temo poteka razprava iz katere je bilo razvidno, da se bo prireditev se bo izvajala v Kulturni 
dvorani s kulturnim programom, ki ga bo organizirala Osnovna šola Loka. Glede pogostitve 
bodo še dogovori med društvi. K sodelovanju se povabi Jureta Koritnika in pevce z Razborja. 
V nadaljevanju se pogovarjajo glede podelitve priznanj KS Loka. Člani sveta se strinjajo, da 
priznanje prejmeta KS Loka prejmeta Cvetka Ostrovršnik in KŠTD Blaž Jurko Razbor.  
 

 
Ad 6 

Pregled vlog in dopisov 
 
Predsednik člane sveta seznani, da je bila izvedena notranja revizija poslovanja KS Loka za 
leto 2023 s poudarkom na transferih nepridobitnim organizacijam in ustanovam in nadzor na 
poslovanjem KS Loka za leto 2023 s strani Nadzornega odbora Občine Sevnica.  
 
S strani notranje revizorke so bila podana naslednja priporočila: 
 
. javna naročila postanejo skrb občine v celoti, oziroma KS naj poskrbijo, da se lahko 
zagotovi pravočasen začetek postopka in potem tudi sama izvedba, 
• pred izplačilom izvajalcem/podjemnikom del poskrbeti, da plačilo temelji na 
verodostojni listini oz. da ima račun/rek-2 vse potrjene ustrezne priloge k računu, 
• prevzem del izvajalcev del na podlagi zapisnika, gradbene knjige, potrjeni obračunski 
listi s strani naročnika, predloženo zavarovanje za odpravo napak v garancijski dobi, 
obračun pogodbene kazni v primeru zamude pri izvedbi, 
• gospodarno ravna s stvarnim premoženjem skladno z Zakonom o stvarnem premoženju 
države in lokalnih skupnosti, 
• vzdržuje javne poti na način in pot pogoji kot ga opredeljuje ZCes-1, ZGJS, področni 
odloki občine in Pravilniki, 
• pri dodelitvi transferov upoštevati ZJF in na njegovi podlagi izdano Uredbo o postopku, 
merilih in načinih dodeljevanja sredstev za spodbujanje razvojnih programov in 
prednostnih nalog ter Pravilnik o postopkih za izvrševanje proračuna RS, 
• vedno pred uvrstitvijo projekta v NRP občine, izdelati dokument identifikacije 
investicijskega projekta (DIIP). 
 
V nadaljevanju predsednik predstavi vlogo družine Mervič iz Razborja, ki potrebujejo 2 
kamiona peska za ureditev ceste do stanovanjskega objekta  Razbor 38. Po razpravi so člani 
sveta sklepčni, da se vlogi odobri.  
 
 
  



Ad 7 
Pobude in predlogi članov sveta 

 
Barbara Zakrajšek je pisno poslala pobudo oz. prošnjo o možnostih sofinanciranja stroškov  
asfaltacije v letu 2025. Krajani bodo z lastnimi sredstvi obnovili vodovodni sistem. Ocenjena 
vrednost del je 17.700 EUR. Del denarja bo črpan iz prejemkov vodovodnega odbora, vsako 
gospodinjstvo bo prispevalo še 800 EUR lastnih sredstev. V letu 2025 je v načrtu urediti javno 
razsvetljavo, meteorno kanalizacijo in asfaltacijo. Predsedniku je znano, da bo izvedba javne 
razsvetljave in meteorne kanalizacije sofinancirana s strani proračuna Občine Sevnica (okvirna 
vrednost 23.000 EUR). Načrtovana asfaltacija v izmeri cca 1150 m2  znaša cca 25.000 EUR. 
Krajani so podali predlog, da vsaka hiša prispeva za asfaltacijo 500 EUR. Na povedano med 
člani sveta poteka razprava v smeri načina določanja kategorizacij cest, višini sofinanciranja 
krajanov in krajevne skupnosti, visokih stroškov izvedbe. Predlaga se pridobitev dodatnih 
ponudb. 
 
Breda Rman se članom sveta zahvali za kozolček in pokritje stroška za sliko krajevne 
skupnosti.  Predsednik pove, da bodo v njihovem zaselku dobili novo avtobusno postajo. Za 
naslednje leto se po podal predlog postavitve avtobusne postaje na Črnem potoku.  
 
Predsednik predstavi zastarale terjatve iz naslova grobnin iz leta 2019 v znesku 398,50 EUR. 
Cvetka Ostrovšnik bo pregledala arhive in podala ugotovitve, če se lahko še kakšna terjatev 
izterja.  
 
Anton Vidmar izpostavi potrebno preplastitev ceste Razbor – Dule v izmeri cca 1100 m2, ki po 
informaciji s strani župana še ni odmerjena. Na predmetni cesti je opaziti usad. Pred časom je 
župan obljubil urgentno ureditev parkirišča na Razborju, ki še ni izvedena. Na Razborju se je 
iz participativnega proračuna občine Sevnica financirala osvetlitev igrišča na Razborju. Želena 
kosilnica in klopca nista bili odobreni. 
 
Karel Šantej poda pobudo za postavitev pitnika in klopic na Liscah na zemljišču, ki je v lasti 
Občine Sevnica.  
 
Bred Rman sprašuje kdo skrbi za zasaditev korit z rožami pri pokopališču in mrliški vežici v 
Šentjurju. Predsednik pove, da se zasaditev financira z finančnega načrta KS Loka. Predlaga, 
da se na Komunalo poda pobudo, da tudi zasaditve korit prevzamejo kot upravljavec 
pokopališča in mrliške vežice.  
 
Predsednik preda pobude, ki jih je potrebno izpostaviti na Občinskemu svetu občine Sevnica, 
Božidarju Beciju: 

- težave zaradi gradnje čistilne naprave, 
- opredelitev glede rušitve bivšega objekta Sadjarstva Blanca; ZVKD je odobril rušitev.  
- Poškodovana streha na mrliški vežici, gradnja nadstreška pri mrliški vežici in prekritje 

strehe na objektu Loka pri Zidanem mostu 51. 
 

Ad 8 
Razno 

 
Točka Ad 8 ni bila obravnavana. 
 
Predsednik se zahvali vsem prisotnim na seji. 
Seja zaključena ob 20.00  uri. 
Ob zaključku seje je bilo prisotnih 6 članov sveta.  
 
Zapisala:       Predsednik Sveta KS Loka 
Marjetka Flisek                                                                           Aleksander File 


